淡江大學 98 學年度第1 學期課程教學計畫表
	科目名稱
	西洋文學批評導讀
	授課教師
	蔡振興

	開課班級
	        英文系 (日、進)  4年 班
	開課資料
	□必修

■選修
	■上學期  ■下學期  □單學期
	2  學分
	先修科目
	無

	學系教育目標
	學生基本能力
	本課程與學生基本能力之關聯性 (可多項選填)

	1、 使命

培養英文語言、文學及文化、生態、英語教學等多元研究的專才。
2、 願景

秉持英文系為國內英語教學及文學研究的優良傳統，將此傳統發揚光大，成為教學與研究並重之科系。

3、 價值

英文全方位的學習，語言與文學並重，實用與理論兼顧。
四、策略

1.密集訓練聽、說、讀、寫、譯五技。

2.加強英文學習的資訊化及國際化。

3.提昇大三出國留學計畫的質與量。

4.實施英語能力檢測，提高學生就業競爭力。

5.加強與國外著名大學的視訊教學。

6.發展英美文學、文化研究、生態文學以及英語教學研究方面的特色及學術研究國際化。

	A.英語文能力

 畢業前需通過全民英檢中高級初試或相同等級之英檢測試。

B.專業能力
  畢業前需修畢並通過考試本系專業科目如下：
文學作品讀法、西洋文學概論、英 國文學、美國文學、英語語言學概論、英文翻譯等課程。
	A、B。


Literary Criticism 

Fall 2009
  Course Objective: The content and design of this course serve two purposes: (1) to impart a familiarity with the history of western literary criticism; (2) to cultivate the virtus of an active performance of critical theories--so the student will be obliged to apply these strategies to literary texts.   

Hours: Monday 1:10pm-3:00pm 

Instructor: Dr. Chen-hsing Tsai

Textbooks:  1. The Work of Art in the Age of Its Technological Reproducibility, eds. Michael Jennings, Brigid Doherty, and Thomas Y. Levin  (Cambridge: The Belknap P of Harvard UP, 2008). (required) 

                      2. Walter Benjamin, Illuminations: Essays and Reflections (New York:  Schocken, 2007). (optional) 

                      3. Walter Benjamin, Reflections: Essays, Aphorisms, Autobiographical Writings (New York:  Schocken, 2007). (optional) 
Wk  Descrition

1      Intro : On The Work of Art in the Age of Its Technological Reproducibility 
2     “Necessary Forms” (Walter Benjamin 1-11) 
3      “The Production, Reproduction” (The Work of Art 9-17) 
4       Reflections 333-336 
5       “The Work of Art in the Age of Its Technological Reproducibility” (The Work of Art 19-25)
6       “The Work of Art in the Age of Its Technological Reproducibility” (The Work of Art 25-31)
7       “The Work of Art in the Age of Its Technological Reproducibility” (The Work of Art 31-55)
8        “The Author as Producer”  (The Work of Art 79-95)                          

9         Mid-term

10      “Paris, the Capital of the Nineteenth Century” (The Work of Art 96-102)
11      “Paris, the Capital of the Nineteenth Century” (The Work of Art 102-115)
12      “The Ruin” (The Work of Art 180-186)
13       “Edward Fuchs, Collector and Historian”  (The Work of Art 116-58) 
14       On Language 
15       “The Task of the Translator” 
16       “The Task of the Translator”
17        Final 






